

聖路易台灣基督長老教會
Taiwanese Presbyterian Church of Greater St Louis



🏠 542 Ries Rd, Ballwin, MO 63021 | 📞 (636)256-7022 | 🌐 stltpc.org | ✉ info@stltpc.org | 📺 LINE

Mission Statement

The Taiwanese Presbyterian Church of Greater St. Louis is a community committed to follow our Lord's commandments and The Great Commission, to teach and share God's Word, and to provide a caring, loving, and Christ-centered fellowship for Taiwanese immigrants, Asian-Americans, and others, in order to transform lives and build up the Body of Christ

使命宣言

為遵循主的大誠命與大使命，聖路易台灣基督長老教會致力於宣揚與教導神的話語，關懷及提供台灣移民，亞裔美人，及其他人士，以基督為中心之愛的團契，來改變個人的生命，建立基督的身體。

主日崇拜於每主日上午 10 點在 Facebook 和 YouTube 上轉播
Online worship streams on Facebook and YouTube every Sunday at 10 am

本週經句: 馬可福音 10:48

許多人責備他，叫他不要作聲。可是他更大聲喊叫「大衛之子啊，可憐我吧！」

Golden verse this week: Mark 10:48

Many rebuked him and told him to be quiet, but he shouted all the more, "Son of David, have mercy on me!"

本週具體的操練行動:

每天找個安靜的地方，花五分鐘，放鬆思考跟隨耶穌基督的意義。

Weekly practical action:

Find a quiet place each day and spend five minutes relaxing and thinking about what it means to follow Jesus Christ.

主日崇拜

SUNDAY WORSHIP

聚集敬拜 GATHER TO WORSHIP	宣召	Call to Worship
	序樂	Prelude
	敬拜讚美	Praise & Worship
領受上帝的啟示 RECEIVE GOD'S WORDS	懺悔祈禱、使徒信經	Confession & Apostles' Creed
	兒童信息	Children's Message
	經文 馬可福音 10:46-52	Scripture Mark 10:46-52
	講道 大衛的子孫，可憐我吧	Sermon Son of David, have Mercy on me
祝福差遣 LIVE UP TO OUR FAITH IN THE WORLD	領受聖餐	Holy Communion
	聖詩 #580 我心大歡喜，我的嘴。	Hymn #580 O thou, in whose presence my soul takes delight
	著吟詩	
	奉獻	Offering
	頌榮 #394 此時禮拜的欲息	Doxology #394 Worship now is near the end
	祝禱	Benediction
	三疊阿門 #642	Three-fold Amen #642
	殿樂	Postlude

瀏覽 stltpc.org 閱讀每日靈修與收聽本會每週之線上講道

Visit stltpc.org to listen our church weekly online sermon and more information.

事奉輪職 Service Duties	本主日 (2022/04/03)	下主日 (2022/04/10)
講道 Sermon	吳炳賢牧師 Rev. Peter Wu	吳炳賢牧師 Rev. Peter Wu
司會 Liturgist	朱秀菁 Jean Chen	黃育德 Larry Huang
司琴 Pianist	戴于心 YuHsin Tai	董宜坤 Kathryn Tung
投影片 Slides	江玫曦 Meihsi Chiang	彭義傑 EJ Perng
講道翻譯 Translator	吳芄 Angela Wu	曹甯 Ning Tsao
招待 Greeter	詹佩芬 Peggy Lin	呂思蓉 Slone Lu
輪值 On Duty	朱秀菁 Jean Chen	黃育德 Larry Huang
清潔 Clean Duties	廁所 Restrooms ♀/Lady's 清潔公司 Cleaning Company ♂/Office 清潔公司 Cleaning Company	清潔公司 Cleaning Company
	倒垃圾 Remove Trash: 陳澤華 TZ Chen	倒垃圾 Remove Trash: 曹甯 Ning Tsao

捐入小計 Contribution Total	2022/03/27
	\$6,702.00

If you would like to offer, please send a check to 542 Ries Rd, Ballwin, MO 63021
如果您想要奉獻，請把支票寄到 542 Ries Rd, Ballwin, MO 63021

關懷與代禱

1. 本週二 4 月 5 日，本教會將作為社區之投票所。
2. 本週主日的主日學時間，將由林秀安弟兄主領第二次的聖經綜覽的華語主日學課程。
3. 執事會經上主日主日學教室整理後，將一部分教會聖誕節裝飾和書籍放於交誼廳桌上，歡迎兄弟姐妹們免費認領。
4. 麗津長老的追思會將於 4 月 9 日下午 3 點在本堂舉行。屆時將提供網上觀禮。請兄弟姐妹繼續為蘇長老及眾親屬禱告。
5. 林泰長老媽媽，林柯玉珠女士於台北時間 2022 3 月 25 日上午 10 時于台北林口長庚醫院蒙主恩召，享年 91 歲。請兄弟姐妹為林長老家屬代禱。
6. 本會將於 4 月 15 日週五 7:00pm 舉行受難日特別聚會，紀念耶穌基督為世人贖罪而受難。
7. 4 月 17 日復活節主日，在主日崇拜後邀請弟兄姊妹留步享用復活節愛餐交流，歡迎在教會室內或者室外野餐，午餐後有兒童的復活節彩蛋活動，歡迎孩子們參加！當日成人及兒童主日學皆暫停一次。
8. 本教會的靈修會改期至 9 月 23 - 25 日，靈修會主題是：新時代的使命。將於本教會內暨線上舉行，同時會有中原區教會線上參與。請兄弟姐妹保留您的時間來參加。
9. 教會正進行安全相關的規劃和設置，包括在公共區域架設監視攝影機，請兄弟姐妹知悉。如兄弟姊妹有與此相關的建議，請與小會員或是執事會聯繫，謝謝。
10. 接下來兒少 hybrid 主日敬拜日期為：4/24, 5/22。線上參加使用的 Zoom link 會在各班 LINE 群組公告，請家長注意各班老師公告。歡迎青少年及孩童參加！
11. 請到教會現場實體禮拜的兄弟姊妹保持戴口罩和安全社交距離。
12. 為避免講道時的字幕來不及閱讀，所以兄弟姐妹可用手機/平板掃描螢幕上的 QR code 查看翻譯稿，或上網：<http://sermon.stltpc.org/20220403.pdf>

Announcements and Prayer Requests

1. Our church will serve as a polling place this Tuesday (4/5).
2. Today's Sunday school time, Brother Hsiu-An Lin will lead the second lesson of the special bible study series – Bible 101: Unlocking the Bible.
3. After arranging the Sunday school classroom last Sunday, the Board of Deacons has placed some of the church Christmas decorations and books on the table in the Fellowship Hall. Brothers and sisters are welcome to take them for free.
4. Elder Christina Su's memorial service will be held on April 9th 3pm at our church. It will be broadcast live. Please continue to keep Elder Su's family in our prayer.
5. Mrs. Lin, mother of Elder Lin Tai, rested in the Lord on March 25 in Taipei at the age of 91. Please keep Elder Lin's family in your prayer.
6. 4/15 is Good Friday, we will have a special service at 7:00pm.
7. The church will provide agape lunch to celebrate Easter Sunday, April 17. The Easter Egg Hunt will be hosted after the lunch! We welcome all children to attend! There will be no adult and children's Sunday School on April 17.
8. The whole church retreat has been rescheduled to Sep. 23rd-25th. The theme for this year's retreat is: Mission in a New Era. It will be held at church and online. The Taiwanese churches in the central plains will join online, too. Please reserve your time for the retreat.
9. The church is carrying out security-related planning and setup, including setting up surveillance cameras in public areas, please be informed. If brothers and sisters have suggestions related to this, please contact the Session or Board of Deacon thank you.
10. The next Children Hybrid Worship dates are: 4/24, and 5/22. Welcome all ages of children! The Sunday School teachers will share the Zoom link a day before via each class Line group or children/families who want to joint virtually.
11. Please still maintain mask wearing and social distancing when you worship with us in person.
12. Brothers and sisters can use your mobile device to scan the QR code or visit the link for reading the sermon translation. <http://sermon.stltpc.org/20220403.pdf>